
Yapi Lider does not 
compromise on quality
Yapı Lider Kimya kaliteli ürün 
anlayışından taviz vermiyor

Başta yumuşak mobilya sektöründe 
kullanılan PO-MAX sünger yapıştırıcısı 
ürünüyle birçok sektörde tercih edilen bir 
marka olan Yapı Lider Kimya, Interzum 
fuarına ilk katılımını gerçekleştiriyor. 
Yapı Lider Kimya Satış ve Pazarlama 
Müdürü Samed Altıntaş, fuarda 
mobilya ve yatak üreticisi firmalarına 
uygulamada pratik, seri ve kaliteli 
hammaddeleri, sağlığa zararsız ürünler 
olarak hazırlayıp uygun maliyetlerle 
sunmayı hedeflediklerini ifade etti.

Especially known for its Po-Max 
foam glue used in the soft furniture 
industry Yapi Lider participates in 
Interzum for the first time. Samed 
Altıntaş, sales and marketing 
manager of  the company, has 
spoken about their targets as to 
offer practical, quality and hazard 
free products to the furniture and 
mattress producing companies. 

Maintaining stability 
in product and 
quality development 
activities, Yapi Lider 
Chemicals company 
targets to expand 
product portfolio
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Could you inform us 
about the establishment, 
development and corporate 
structure of your company?  

2005 yılında küçük bir üretim atölyesi 
olarak kurulan Yapı Lider Kimya, üstün 
tecrübesi, müşteri odaklı çalışma anla-
yışı ve geliştirdiği ürünlerle kısa sürede 
sektörün önde gelen firmalarından birisi 
olmuştur.

Can you detail us your product portfolio? 
Which sectors have you been operating

Başta yumuşak mobilya sektöründe kul-
lanılan PO-MAX sünger yapıştırıcısı, 
inşaat, otomotiv, izolasyon ve ayakkabı 
sektörlerinde de tercih edilen öncü bir 
marka haline gelmiştir. 

Can you inform us about 
your R&D studies? What 
are your main principles at 
production process?

Yapılan Ar-Ge faaliyetleri neticesinde 
yanmama özelliği kazandırılarak yapış-
tırıcının sprey tabanca ile uygulanabilme 
ve geniş üretim hatlarında kullanabilme 
kolaylığı sağlanmıştır.

Do you have any 
quality certificate, 
quality management 
system applied on your 
production? What makes 
you different from your 
competitors?

Dünya standartlarında üretim alanına 
uygun yapısıyla kalite kontrol sistemli 
modern üretim ekipmanlarına sahibiz. 
İnovasyon, Ar-Ge ve markalaşma gibi 
temel kavramları ile yenilikçi ürün geliş-

Could you inform us 
about the establishment, 
development and 
corporate structure of  
your company?

Yapi Lider chemicals was estab-
lished in 2005 as a small produc-
tion workshop and soon became 
one of  the leading names in its 
field with its products that were 
developed and produced by its 
experiences and customer focused 
business strategy. 

Can you detail us you 
product portfolio? Which 
sectors have you been 
operating in?

Po-Max is our major product used 
especially in soft furniture industry 
and preferred also in construction, 
automotive, insulation and foot-
wear industries. 

Can you inform us about 
your R&D studies? What 
are your main principles at 
production process?

As a result of  our research and de-
velopment efforts, the products are 
become flame-free and applicable 
with spray guns in a wide variety of  
needs and applications.

Do you have any 
quality certificates, 
quality management 
system applied on your 
production? What makes 
you different from your 
competitors?

We have modern production sys-
tems and equipment in our factory 
all are conformed by world stand-
ards and suitable quality control 
systems. We plan to be ahead of  
our competition by emphasizing on 
basic principles such as innovation, 
R&D and branding, new product 

Ürün ve kalite 
geliştirme 
konusunda 
istikrarını koruyan 
Yapı Lider Kimya, 
2017 yılında ürün 
çeşitliliğini artırmayı 
hedefliyor
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development and product improve-
ments. We also aim to meet all of  
the orders coming from every part 
of  the world immediately. We try 
to see problems proactively and to 
find solutions.

Can you talk about your 
foreign trade? Which 
countries do you do 
business with?

We export our products to more 
than 30 countries, especially those 
in Europe, Asia and Africa.

How many times have you 
been attending Interzum 
Koln? Can you talk about 
the products you will 
display at the fair?

We participate in Interzum Fair as 
Yapi Lider company for the first 
time. We planned to exhibit our 
products that are all  practical, 
quality and hazard free products to 
the furniture and mattress produc-
ing companies.

What do you expect for 
your sector in 2017?

Our expectations for the year 2017 
is to keep our efforts as a team to-
wards our targets, to maintain our 
quality of  our products without any 
compromise, and to sell our prod-
ucts to more producers in the sec-
tor. Besides we desire to expand our 
product variety even more and to 
enter new segments in the market, 
thus to improve our profitability 
and to invest in the sector more.

Would you like to add any 
comments?

We thank to all producing compa-
nies who prefers our Lyk Po-Max 
product in their manufacturing 
processes. 

tirme, mevcut ürünleri geliştirme ve yeni 
projeler oluşturma gibi konularla fark 
sağlayarak rakiplerimizin daima önünde 
yer almayı planlıyoruz. Ayrıca dünyanın 
neresinden olursa olsun gelen taleplere 
anında cevap vermek, oluşabilecek 
sorunları önceden öngörmek ve ona göre 
hareket edip çözüm üretmek bizleri ra-
kiplerimizden ayıran en büyük özelliktir.

Can you talk about your 
foreign trade? Which 
countries do you do 
business with?

Avrupa, Asya ve Afrika başta olmak 
üzere dünyada 30’dan fazla ülkeye 
güncel ihracatımız bulunmaktadır.

Have many times have you 
been attending Interzum 
Köln? Can you talk about 
the products you will 
display at the fair?

Interzum fuarına Yapı Lider Kimya ola-

rak ilk kez katılıyoruz. Mobilya ve yatak 
üreticisi firmalarımıza uygulamada pra-
tik, seri ve kaliteli hammaddeleri, sağlığa 
zararsız ürünler olarak hazırlayıp uygun 
maliyetlerle sunmayı hedefliyoruz.

What do you expect for your 
sector in 2017?

2017 yılındaki beklentimiz, hedefleri-
miz doğrultusunda bir takım halinde 
çalışmaya devam etmek, kaliteli ürün 
anlayışımızı taviz vermeden sürdürmek 
ve daha fazla atölye ile markamızı 
buluşturmaktır. Bunun yanında ürün 
çeşitliliğimizi artırmak da hedeflerimiz 
arasındadır. Ayrıca bu yıl farklı sek-
törlere açılmayı planlıyoruz. Böylece 
karlılığımızı artırmak ve sektöre önemli 
yatırımlar yapmak istiyoruz.

Would you like to add any 
comments?

Üretiminde LYK PO-MAX’i tercih eden 
tüm üreticilere teşekkür ederiz.
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